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Van de redactie 

 
Beste lezer, 
 
Inmiddels heb wij de leden- 
vergadering van onze sportclub 
al weer achter de rug. 
Er werden heel veel belangrijke 
zaken besproken waarover 
jullie verder in Het Clubnieuws 
over kunnen lezen 
 
Verder staan er mooie, minder 
mooie, en interessante 
verhalen  erin. 
 

Veel leesplezier! 

 

Tineke Beuving 
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Van de voorzitter 

 

 

Beste mensen, 
  
Op de eerste plaats wil ik jullie 
bedanken voor alle berichten, 
steunbetuigingen en alle overige 
vormen van medeleven 
gedurende de laatste tijd omrent 
mijn vrouw. We staan aan het 
begin van een herstelperiode 
waar we vol goede moed aan 
zijn begonnen. 
Verder heb ik contact gehad met 
Jetske Majoie. Haar man, onze 
oud voorzitter, Joseph zit ook in 
een moeilijke periode maar is 
ook op de weg naar boven. We 
wensen hem alle sterkte toe en 
hopen dat we hem weer spoedig 
mogen verwelkomen op een 
clubavond. 
We hebben ook onze jaarlijkse 
ledenvergadering weer gehad. Ik 
kon helaas niet de hele 
vergadering aanwezig zijn maar 
heb nog wel de rondvraag 

meegemaakt. Ik hoor van 
Jan nog wel hoe de rest 
verlopen is. Ik vind het altijd 
mooi om te zien hoezeer de 
leden betrokken en 
meedenkend zijn. Ook dat 
maakt onze vereniging sterk. 
 
Verder wensen ik al onze 
geblesseerden een spoedig 
herstel toe. 
We gaan er weer een mooi 
jaar van maken 
 
De voorzitter 
 
Gaby Goudzwaard 
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Van de penningmeester 
 

 
 

 
 
 

Van de penningmeester 

 
 
Beste Flevosterren, 
 
Een aantal van jullie heb ik met onze ALV al 
gesproken. Wie daar aanwezig was en/of de 
jaarstukken heeft bestudeerd weet dat we 
afgelopen jaar een verlies hadden van ruim 
2.000,00 euro. Ook al was dat iets lager 
begroot, dat is toch een fors bedrag. Voor 
komend jaar ziet de begroting er gelukkig 
gunstiger uit, maar veel is onzeker. 
Bijvoorbeeld hoeveel geld we met de collecte 
op zullen halen en welke instanties ons willen 
sponsoren, op wat voor manier dan ook. Wat 
geweldig is, is dat de darters met de hele 
groep collecte gaan lopen en dat er ook twee 
voetballers zich spontaan als collectant 
hebben gemeld. Jullie zijn toppers!. Ik denk 
dat ik in de komende nieuwsbrief wat meer 
kan vertellen over de hoogte van het bedrag 
dat is opgehaald, want de collecte is deze 
week al (op het moment dat ik dit schrijf). 
Wat we wel redelijk kunnen inschatten is het 
bedrag wat we aan contributie binnen zullen 
krijgen. Hier heb ik meteen een mooi 
bruggetje naar het ledenaantal van onze 

vereniging. Het doet me genoegen dat ik dit 
keer wel zes (!) nieuwe leden mag 
verwelkomen: 
Laddy en Milan zijn komen darten, Liannne 
gaat de ritmisch gymmers versterken; Jan K. 
komt rolstoelbasketballen, Paul N. gaat 
badmintonnen en Dexter is eigenlijk een 
voetballer in de categorie Jeugd, maar trapt 
een lekker balletje mee met onze volwassen 
voetballers. Allemaal heel hartelijk welkom! 
Helaas is Talitha weer gestopt met 
basketballen: heel jammer Talitha! Wie weet 
kom je nog eens terug. 
 
Dat was het voor nu. Hartelijke groet van jullie 
penningmeester, 
 
Tineke Schutte. 
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Van de Badminton 
 
Beste lezers, 
 
Het gaat goed met de 
badmintonners. 
Langzamerhand begint onze 
groep weer wat groter te 
worden. Paul is definitief lid 
geworden en er zijn twee 
mensen die misschien ook lid 
willen worden. Ook Thea komt 
steeds vaker met ons 
meespelen. Een van onze 
leden zei daarop het fijn te 
vinden dat er wat meer 
mensen komen is weer wat 
afwisseling. Helaas heeft 
Esther aangegeven niet meer 
te komen badmintonnen sinds 
ze niet meer rolstoelafhankelijk 
is. Ze wil nog wel lid blijven van 
de vereniging. Ze heeft haar 
sportrolstoel aan Flevostar 
uitgeleend om te gebruiken. 
Daar zijn we erg blij mee en 
wensen haar ontzettend veel 
geluk toe. 
Hopelijk gaat deze toename 
langzaam maar zeker door. 
Het wordt ook steeds weer 
gezelliger en er worden steeds 
meer partijtjes gespeeld. Dat 
gebeurt in wisselende 

samenstellingen en dat maakt 
het des te leuker. 
Ook vinden we het nog steeds 
fijn dat er nog elke keer 
enthousiaste vrijwilligers zijn 
om met ons mee te spelen.  
Er zijn nog steeds nieuwe 
leden welkom dus nodig 
vrienden en of kennissen uit 
om ook te komen sporten. 

 

Vriendelijke groet, 

 

Gaby Goudzwaard. 

 

 

   
 
.  
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Darten

 
Beste lezers, 
 
We hebben de afgelopen 
periode een rondje golf darten 
gedaan. We hebben weer 
gemerkt dat het een uitdaging 
is. In eens geen getallen waar 
we opgooien maar holes met 
verschillende kleuren. Iedereen 
heeft het golfbord bedwongen 
en alle holes gespeeld. We 
hebben een ranglijst gemaakt. 
Hoe minder worpen hoe hoger 
het plekje op deze lijst. De 
ranglijst staat op onze site. 
Hierna zijn we aan een interne 
competitie gestart. We spelen 
elke avond 1 partij. We hebben 
besloten om 501 te spelen en 
best off 5. We hebben 
voldoende tijd om deze partijen 
te spelen. Wat mooi dat 
iedereen ook zelf telt en 
schrijft. Dit maakt het voor 

sommigen nog uitdagender. 
Als het niet lukt lopen de 
trainers rond om te helpen. De 
ranglijst wordt wekelijks 
bijgehouden en is ook te zien 
op onze site. 
Nog maar net gestart met de 
partijen en de eerste 180-er is 
al gevallen. Carmen 
gefeliciteerd. Het was de 
eerste 180-er bij Flevostar 
sinds wij trainer zijn. We hopen 
dat er nog veel zullen volgen. 
Wederom doen onze darters 
mee met de collecteweek. We 
willen hierbij een bijdrage 
leveren aan alles wat de 
vereniging voor ons regelt.  
 

Sportieve groet, 

 

De darttrainers 
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Rolstoelbasketbal 
 
 
 

 
 
 

De rolstoelbasketballers 
zijn op zoek naar een 
vertegenwoordiger voor in 
het bestuur, het  liefst 
iemand vanuit  hun groep. 
Wie o wie meldt zich 
aan.  
Zodat ook zij kunnen 
meedenken over het 
meedoen met toernooien. 
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Ritmische Gymnastiek 
 

Hallo allemaal, 
 
Onze RG-groep draait lekker. 
We zijn de afgelopen periode 
druk bezig geweest met het 
oefenen op een leuke 
knotsdans op muziek van 
Pittbull  “Fireball”. De 
bedoeling is dat we er nog een 
extra stukje met ballen aan 
vast gaan knopen en deze 
dans laten zien tijdens het Jan 
van Heerde toernooi.   Om 
goed te kunnen oefenen 
hebben we natuurlijk ook 
goede ballen nodig… Het 
merendeel van de huidige 
ballen zijn aan vervanging toe, 
want sommige van deze ballen 
zijn zelfs al meer dan 20 jaar 
oud! We hebben dus 
toestemming om als groep 
nieuwe ballen aan te schaffen. 
Als kleur hebben we gekozen 
voor blauw, omdat dit onze 
verenigingskleur is. Viveka 
gaat 1 dezer dagen naar 
nieuwe ballen kijken op 
internet. Verder hebben wij 
onlangs een nieuw lid mogen 
verwelkomen nadat zij 3 
proeflessen had gevolgd. 
Lianne is nu ook lid van onze 

groep en ze doet het 
fantastisch! Lianne van harte 
welkom bij Flevostar. Voor nu 
hebben wij geen verdere 
bijzonderheden te melden. 
 

 

 

 

 

Groeten van de ritmische gym. 
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G-voetbal 
 

 Hallo lezers, 
 
Nu wij halverwege ons 
speelschema zijn kan ik 
concluderen dat wij een heel 
goed team hebben. In de 
competitie doen wij het 
hartstikke goed met nog 3 
wedstrijddagen te gaan staan 
wij nog steeds op een eerste 
plek. Met de toernooien doen 
wij het ook heel goed, elk 
toernooi zijn wij op het podium 
te vinden. Wij kijken nu een 
beetje om ons heen om meer 
uitdaging te krijgen In de 
wedstrijden.  
Ook zijn wij weer een stap 
verder met een toekomstig 
jeugdteam. Voor een 
jeugdteam moeten wij eigenlijk 
7 spelers hebben. Gelukkig 
hebben wij vrij recent twee 
jeugdspelers mogen 
verwelkomen die nu nog met 
het eerste meetrainen.  Als dit 
jeugdteam er is gaan die 
trainen op woensdagavond van 
18:30 tot 19:45. 
22 juni aanstaande organiseert 
Flevostar weer het Jan van 
Heerde toernooi. Bij deze zijn 

jullie allemaal uitgenodigd om 
te komen kijken. 
En dan sluit ik af met iets waar 
ik bijna altijd mee afsluit. Wij 
zijn op zoek naar nieuwe leden 
zowel jong als oud. Als jullie 
nog manieren weten voor 
ledenwerving of iemand 
kennen die graag zou willen 
voetballen zou ik dit graag 
willen weten. 
Hierbij ons speelschema tot 
einde seizoen: 
 

• 13 April Dronten 
Competitie 

• 20 April Toernooi tot 3 
uur 

• 11 Mei Dronten 
Competitie 

• 1 Juni (eind) Zwolle 
Competitie 

• 8 Juni (eind) Zwolle 
Veld toernooi van 9 tot 3 
uur  

• 22 Juni Jan van Heerde 
toernooi Dronten van 9 
tot 3 
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Stand april: 

 
Met vriendelijke groet, 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

Jan Tolhoek 
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Flevostar tennis 

 
Beste lezers, 
 
Hoera, we hebben weer een 
nieuw tennis lid! Ons nieuw 
tennis lid is Carmen. Carmen 
heeft nog niet eerder getennist. 
De vrijwilligers bij Flevostar 
brengen nieuwe leden altijd de 
beginselen van het tennissen 
bij zodat zij na een aantal 
keren les te hebben gekregen 
mee kunnen doen met de 
tennissers die al langer bij 
Flevostar tennissen. Carmen 
bleek een talent te zijn want na 
twee keer les te hebben 
gekregen kon ze al meedoen 
met een partijtje.   
Maar er is ook slecht nieuws. 
Bianca heeft veel klachten met 
betrekking tot haar knieën en 
moet daaraan geopereerd 
worden. Zij zal dus voor 
langere tijd niet kunnen 
tennissen. 

Momenteel hebben we nu 5 
actieve tennisleden. 
Vrijwilliger Evert Jan heeft van 
het bestuur van 
tennisvereniging ATC Dronten 
toestemming gekregen om met 
onze tennissers op 3 en 10 mei 
bij ATC te gaan tennissen. 
En daar blijft het niet bij want 
vrijwilliger Kees heeft van ATC 
toestemming gekregen om met 
onze tennissers op vrijdag 26 
juli padel te gaan spelen. Wij 
zijn ATC zeer erkentelijk voor 
deze mogelijkheden! 
Verder geen nieuws. We 
blijven er met ons allen lustig 
op los slaan en is de sfeer 
goed! 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Henk Durenkamp   
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De Razende reporter… 

 

 

  

 
 
Naast de jaarlijkse 
ledenvergadering,  deze werd 
maandag 25 maart gehouden, 
is ook de collecteweek in 
zicht.  Vele collectanten lopen 
om een mooi bedrag op te 
halen voor onze club, 
waaronder een aantal darters 
die samen met Jack in de 
manegewijk lopen.  Een traditie 
mag ik wel zeggen, vorig jaar 
heeft deze groep ook een leuk 
bedrag opgehaald. En dan 
onze ledenvergadering,  een 
avond waar een groot aantal 
leden deze avond bezochten.  
De contributie wordt niet 
verhoogd, meer leden zijn 
welkom en het Jan van Heerde 
toernooi komt eraan waar de 
aanmeldingen inmiddels 
binnen stromen.   

Kortom,  er gebeurt veel 
binnen onze vereniging die 
door vele vrijwilligers bemand 
worden. Dat mag ook wel eens 
gezegd worden. Zonder 
vrijwilligers kan onze 
vereniging niet draaien en 
daarom een dikke pluim voor 
deze vrijwilligers! 
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Meivakantie 

 
 
Van 27 april tot en met 5 mei 
wordt er niet gesport. Dit 
vanwege de meivakantie. 
Iedereen een fijne vakantie! 
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Lappenmand. 

 
 
Binnen onze vereniging zijn 
een aantal leden die in de 
Lappenmand 
zitten,  waaronder Peter en 
Joseph. 
Namens het bestuur en alle 
leden wensen we jullie een 
voorspoedig herstel! 
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Leuk nieuws! 
 
Ruud, oud trainer van de 
voetballers is onlangs vader 
geworden van een dochter 
Eva. 

 
Namens iedereen wensen we 
Ruud en Anne veel geluk met 
dit wondertje. 
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Verjaardagen 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

10 April  Henny C 

17 April  Erwin K 

20 April  Leo B. 

26 April  Rene K. 

 

 4 Mei   David K. 

   

12 mei  Maureen B  

14 mei  David H. 

14 mei  Marcel G. 

15 mei    Lieke .d. B 

20 mei  Esther v D. 

22 mei  Luc G. 

30 mei  Tineke S. 

 
Allemaal (alvast)van 
harte gefeliciteerd 
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Bestuur Flevostar 
 
Janet Aalderink, secretaris 

Telefoon: 06 – 28 79 65 87  

Tineke Schutte, 
penningmeester 
Telefoon: 06-52110077 

Gaby Goudzwaard, coördinator 
badminton/waarnemend 
voorzitter 
Telefoon: 06-16263483 

Jan Tolhoek, coördinator 
voetbal algemeen 
Telefoon:  06-19832632 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
Peter 
v.d. 
Ruitenbeek, coördinator darten 

Telefoon: 06-10901333 

coördinator rolstoelbasketbal 
Vacant 

Henk Durenkamp, coördinator 
Flevostar tennis 

Telefoon: 0320 – 227 238 

Viveka Schuiling, Coördinator 
Ritmische Gymnastiek 

Telefoon:0321-841995 

 

Ereleden 
Coen Goedkoop-  

      19 december 2021 

 Leo Boersma, Tineke Beuving 

Lid van verdienste 
Dirk Geukens 
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Belangrijke 

adressen 
Secretariaat: 
Kruizemunt 35 
8252 BS Dronten 
06 – 28 79 65 87 
e-mail:info@scflevostar—
dronten.nl  
 
Redactie:  
 
Tineke Beuving 
De Zaan 27  
8251 WB Dronten 
0321-316164 
e-mail: tbeuving@xs4all.nl 
 
Gaby Goudzwaard 
06-16263483 

E-mail: g.goudzwaard@upcmail.nl 
 
Vertrouwenscontactpersoon: 
Lieke van den Berg 
Haflinger 42 

8252 GP Dronten 
06 – 51 80 66 49 
e-mail: vdberglieke@hotmail.nl;  
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KLEURPLATEN  

Koningsdag 
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Notities 
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